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 Verslag van de openbare vergadering van de 
 Commissie Samen wonen, gehouden op 
 dinsdag 12 februari 2008 in het Gemeentehuis. 
  
 Aanwezig:  
 De heer V.A. Smit (voorzitter) 
 De heer J.G. van Straalen (griffier) 
 Alle fracties zijn vertegenwoordigd m.u.v. de fractie van Lokaal Sociaal 
 Alle collegeleden 
  
 Tevens aanwezig: 
 De heer Ripkens (Onderzoeksbureau BRO) 
  
 1. Opening 
 De heer Smit opent de vergadering en heet iedereen welkom. Aan de agenda wordt toegevoegd als 

agendapunt 5, de brief van de heer Blaauw van 26 november 2007.  
 
De heer Den Boef verzoekt agendapunt 9, exploitatieopzet grondbedrijf Lagendijk, van de agenda 
te halen. De commissie besluit hiertoe. 

  
 2. Mededelingen  
 Geen. 
  
 3. Spreekrecht voor hen die zich hebben aangemeld 
 De heer Osinga, voorzitter Freshworld Barendrecht, heeft zich aangemeld om in te spreken over de 

verkeersproblematiek Veren Ambacht. Wegens ziekte is hij echter verhinderd. 
  
 4. Vaststelling verslag vergadering commissie Samen wonen van 15 januari 2008 
 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
  
 Ten aanzien van de Lijst van toezeggingen worden de volgende opmerkingen gemaakt. 

- Toezegging 4, Huisvesting jongeren in de Oranjestraat: de heer De Koning laat weten dat 
de Stichting Zuidwester zich op de eigen koers gaat heroriënteren en alle verzoeken tot 
verbouw heeft ingetrokken. De stichting blijft wel eigenaar van het pand. De huidige 
bestemming blijft van kracht. De toezegging is hiermee afgedaan. 

 
 
 
A 

- Toezegging 5, Divers: de heer Den Boef deelt mee dat de kosten om één jaar een 
meetstation in te zetten tussen de € 120.000,- en € 125.000,- zijn. Een mobielstation voor 
12 maal één week kost € 21.000,-. Deze informatie zal nog schriftelijke worden verstrekt ten 
behoeve van bespreking in de fracties. Dit deel van de toezegging is afgedaan. De 
wethouder hoopt de commissie te kunnen informeren over de rapportage aanbodsysteem 
gelijktijdig met de overlegging van de jaarrapportage woonruimteverdeling in maart 2008. 

 
 Ten aanzien van de Lijst van aandachtspunten worden geen opmerkingen gemaakt. 
  
 5. Brief van de heer Blaauw inzake de woonboot Annemarij 
 De heer Van Houcke is van mening dat nu de beroepstermijn is verstreken en er geen beroep is 

ingesteld, er sprake is van een nieuw feit. Van zijn collega’s wil hij weten hoe zij tegen dit nieuwe 
feit aankijken en zich conformeren aan de uitspraak van de bestuursrechter. Volgens de heer 
Boertje, mevrouw Ripmeester en de heren Meij en Japenga is er geen sprake van een nieuwe 
situatie en is er voor hen geen reden opnieuw uitgebreid op deze zaak in te gaan. De heren Los en 
Roodenburg zijn van mening dat steeds is bevestigd dat de woonboot er legaal ligt en is het 
wenselijk er inhoudelijk nog eens naar te kijken en over te praten. 
 
De heer Van Houcke constateert dat deze kwestie de onderlinge verhoudingen binnen de raad 
vergiftigt. Mede met het oog daarop doet hij het finale voorstel een deskundige uit te nodigen op het 
gebied van het woonbotenbeleid, die tijdens een bijeenkomst uitleg kan geven aan de diverse 
fracties. Hierbij denkt hij aan een oud-medewerker van de VNG. De heer Boertje vindt het een 
sympathiek voorstel, maar als de deskundige een soort mediator is, dan moet hij opereren tussen 
de erven en het college. De heer Meij vindt het sympathiek, maar vraagt zich af of het zinvol is. Hij 
heeft geen behoefte aan een bijeenkomst, maar misschien zou de genoemde deskundige zijn 
mening op papier kunnen zetten. De heer Japenga wil hier niet verder mee doorgaan. De heren 
Los, Roodenburg en Dijkhuizen vinden het wel een goed voorstel. Mevrouw Ripmeester vindt het 
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sympathiek, maar voelt er weinig voor. Mogelijk kan er iets gedaan worden met het voorstel van de 
heer Meij, om iets op papier te laten zetten. Wat de heer Boertje betreft was er al een punt achter 
dit dossier gezet. De heer Van Houcke laat op deze reacties weten zelf hierop op informele wijze te 
willen terugkomen. Hij wil kijken of het uitbrengen van een schriftelijk stuk kan leiden tot een 
volgende stap en of dit mogelijk aanleiding kan zijn voor een verder overleg. Wat de commissie 
betreft kan de heer Van Houcke deze persoonlijke stappen zetten. Als mevrouw Hermans het 
woord wordt gegeven, merkt zij op dat de brief van de heer Blaauw is voorgelegd aan de 
huisadvocaat. Deze deskundige is tot de slotsom gekomen dat er geen juridische aanleiding is om 
te spreken van een nieuw feit. In reactie op de heer Van Houcke merkt zij nog op dat er naar haar 
mening door de raad democratische besluiten zijn genomen in deze zaak. De opmerking van de 
heer Van Houcke dat er een open einde is, begrijpt zij daarom niet.  
 

 6. Quickscan herstructurering bedrijfsterrein Donkersloot 
 De heer Ripkens van het onderzoeksbureau BRO geeft een korte presentatie over de uitgevoerde 

quickscan. Via de griffie zal de hand-out (in zwart/wit) worden verspreid. (griffie: de hand-out in 
kleur zal bij de stukken voor de weeklijst worden gelegd) 
 
De heer Ripkens merkt op dat geen volledig onderzoek is verricht. Het resultaat geeft slechts een 
eerste beeld hoe tegen herstructurering aan te kijken. Door vertrek en komst is er steeds sprake 
van herstructurering op Donkersloot. Als je als gemeente ingrijpt, dan moet je uitkijken dit 
marktproces niet te verstoren. Een gevolg kan zijn dat men investeringen gaat ophouden omdat 
men weet dat de gemeente iets gaat doen. Krijg je als gemeente provinciale subsidie dan kan de 
houding zijn dat men achterover gaat leunen en verwacht dat de gemeente middelen bijdraagt, 
omdat de gemeente toch subsidie krijgt. 
 
Geconstateerd is dat er op het terrein geen “rotte appelen” zijn die een directe aanpak 
rechtvaardigen. Dat betekent wel dat ze er wel kunnen komen. Voor de gemeente blijft van belang 
te investeren in de kwaliteit van de openbare ruimte. De zekerheid dat dit gebeurt, is groter als 
daarvoor reserves/voorzieningen worden aangelegd zodat de kosten niet ten laste gebracht hoeven 
worden van de lopende begroting. Is dat laatste het geval dan zal de politieke keuze voor de 
besteding een andere kunnen zijn dan ten behoeve van het bedrijfsterrein. Regelmatige 
vernieuwingen in de infrastructuur door de gemeente verlengen de levensduur van een 
bedrijventerrein enorm. 
 
Daarnaast is van groot belang dat de gemeente goede informele contacten onderhoudt met de 
ondernemers. Daar waar vragen en behoeften zijn bij ondernemers, dient de gemeente hier snel op 
te kunnen inspelen.  
 
De heer Ripkens merkt op dat leegstand een strategische keuze kan zijn van het bedrijfsonroerend 
goed. Hij doet een oproep zuinig te zijn op de industrie. Op Donkersloot behoort 24% van de 
bedrijven tot de industrie. In vergelijking met andere bedrijfsterreinen is dat best veel. Van de 
bedrijven behoort 65,9 procent tot de categorie productie. Ook dit is een hoog percentage. In 
Nederland zijn we bezig deze bedrijven de grens over te drukken. Juist deze sector biedt veel 
werkgelegenheid aan laaggeschoolden. 
 
Spreker merkt op dat de markt kiest, niet de raad/gemeente. Voor de keuze die de markt maakt is 
het profiel van het bedrijfsterrein wel bepalend. Is de aangelegde structuur en bijv. de grootte van 
de kavels geschikt voor bepaalde bedrijven of juist niet.  
 
Mevrouw Van den Berg laat op vragen weten dat het college deze quickscan als eerste stap ziet. 
Verder onderzoek naar Donkersloot acht het college echter niet direct nodig. Als de economische 
visie aan de raad wordt voorgelegd, wil het college graag in overleg met de raad of en welk nader 
onderzoek nodig danwel wenselijk is. Het budget van € 35.000,- (amendement Meij) kan hiervoor 
dan worden gebruikt. Dit budget is voor de quickscan niet aangesproken. Lopende projecten zijn 
ondergebracht bij de subsidieaanvraag die is ingediend. De gelden zullen besteed worden aan de 
openbare ruimte en de infrastructuur.  

  
 Advies: VOOR DEBAT naar de raad.  
  
 7. Openluchtzwembad 
 De heer Zwiers licht toe dat de raad een voorstel wilde om een besluit te kunnen nemen. Alle 

verdere gegevens zijn eerder verstrekt in de brief van 1 november 2007 en het opgestelde en 
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verstrekte rapport. Verzocht wordt nu het principebesluit te nemen. Van de verdere ontwikkelingen 
zal het college de raad dan op de hoogte houden. De gemeente neemt de kapitaallasten voor haar 
rekening. De SRS neemt het risico op zich en verzorgt de exploitatie. Het bedrag zoals opgenomen 
in de begroting, is wat de heer Zwiers betreft, het bedrag waarvoor het buitenbad wordt 
gerealiseerd. Voor dit bedrag gaat het college het doen. Als de raad nu ja zegt, kan realisatie vóór 
de zomer van 2009 mogelijk zijn. Volgens de heer Zwiers is er geen reden met het besluit te 
wachten tot er duidelijkheid is over het eerste deel van het tramtracé (in juni). Beide zaken bijten 
elkaar niet. Het zal straks niet zo zijn dat er een kunstgrasveld voor RVVH wordt aangelegd, dat in 
verband met het tracé weer verwijderd moet worden. De heer De Koning geeft aan dat de aanleg 
van het buitenbad niet gehinderd wordt door een mogelijk te kiezen tracé. 
 

 Advies: VOOR DEBAT naar de raad. 
  
 8. 1ste programmamonitor begroting 2008 (quickscan) voor wat betreft de portefeuille van 

wethouder Den Boef 
 Geen vragen of opmerkingen. 
  
 Advies: TER VASTSTELLING naar de raad 
  
 9. Voorbereidingsbesluit Bolnes Rivieroevers 
 De heer Den Boef licht toe dat met vele juristen, ook van de zijde van de ondernemers, om tafel is 

gezeten en dat er bij ieder vertrouwen is in de gekozen oplossing. Nadat het voorbereidingsbesluit 
is genomen kan de gemeente verder met het opstellen van het nieuwe bestemmingsplan. 
 

 Advies: TER VASTSTELLING naar de raad 
  
 11. Rondvraag leden en sluiting 
 
 
 
 
A 
 
 
 
 
A 
 

In de volgende vergadering zal aan de orde komen de Startbrief Slikkerveer Z-O. De heer 
Neuschwander zou dan graag met zijn collega’s willen overleggen hoe zij gaan reageren op een 
mail die zij ontvangen hebben van bloemenhandel Arie den Hoed.  
 
De heer Van Pelt verzoekt voor de volgende keer te agenderen de stand van zaken rond de 
schoolmeesterswoning Rijsoord. De commissie stemt hiermee in.  
 
Bij de commissie is behoefte aan uitleg over de nieuwe per juli dit jaar in te voeren Wet op de 
Ruimtelijke Ordening en de gevolgen die dit heeft voor de raad. Als de agenda het toestaat is er 
een voorkeur om dit te organiseren tijdens een commissievergadering waarbij alle raadsleden 
welkom zijn. Is dit niet mogelijk dan zou het tijdens een Samenspraak kunnen. 

  
 De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur. 
  
 Aldus vastgesteld, in de vergadering van 11 maart 2008,                       
 de commissiegriffier,                    de voorzitter, 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN COMMISSIE SAMEN WONEN 
Bijgewerkt tot d.d. 12-2-2008 

 
Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoeren 

door 
Streefdatum 
behandeling 

1 29-11-05 Stedelijk gebied De raad zal gevraagd worden een standpunt in te 
nemen over medewerking aan de wijziging 
bestemmingsplan Reijerwaard. 

Den Boef 2de kwartaal  
2008 

2 07-02-06 
18-01-07 
 

Verkoop pand 
Noordstraat 56 

De commissie wordt op de hoogte gehouden van 
de ontwikkelingen tav de verkoop en de 
borgstelling én over de mogelijkheid tot verkoop 
met of zonder grond. 

Den Boef Maart 2008 

3 01-06-06 Randvoorwaarden 
4e fase 
Centrumplein 

Nagegaan wordt hoezeer een aanpassing van 
het dijktalud noodzakelijk is. 

Den Boef  

4 18-10-07 Divers De commissie te informeren over: 
- of de rapportage aanbodsysteem 

gecombineerd wordt met het in beeld 
brengen van de woonwensen; 

- de kosten van de meetgegevens en de 
rapportages luchtkwaliteit worden nog 
schriftelijk verstrekt 

Den Boef  
maart 2008 

6 18-10-07 Herziening WOP 
Bolnes 

Bij de herziening van het WOP Bolnes in 2008 
zal reductie van groen als aandachtpunt wordt 
meegenomen. 

Den Boef  

 
 

LIJST MET ACTIE EN AANDACHTSPUNTEN 
 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1. 19-10-06 Plaatsing 
windturbines 

Bezoek brengen aan een windturbinepark op een 
moment dat het nader onderzoek bekend is.  
 

Den Boef  

2. 07-06-07 
15-01-08 

Startbrief 
Slikkerveer z-o 

De commissie wordt regelmatig geïnformeerd 
over de stand van zaken.  
 

De Koning 11 maart 
2008 

3. 12-02-08 Agenderen 
commissie maart 

Stand van zaken schoolmeesterswoning Rijsoord griffie  

 
 
 

 
 
 

 
 


